
Dagsorden til fællesbestyrelsesmøde Barrit skole 

og Barrit børnehus. 
  

Dato: 25/11-2020. 

Tid: 17-19 i personalerummet 

Deltagere: Anne-Marie, Anne, Majken, Michael, Karen Margrethe, Jeppe, Ida, Gitte, Helle, 

Bo 

Afbud: Jeppe, Karen-margrethe, Michael? 

Dagsorden Ansvar

lig 

Tid Referat 

1:Velkommen  - Godkendelse 

af dagsorden  

 5  Godkendt 

Pædagogisk læreplan –Børnehus 

Læreplanen er offentliggjort på 

hjemmesiden. Den skal ligeledes 

præsenteres i bestyrelsen, så der 

er mulighed for at spørge ind til 

den, eller knytte kommentarer til 

HE 15 Gode tilbagemeldinger fra 

bestyrelsen. Giver et godt 

indblik i hvad der arbejdes 

med. Spørgsmål fra 

bestyrelsen om vi kunne 

overveje at lave en udgave 

der er lidt mere tilgængelig 

for bestyrelsen. 

Tilbagemelding på 

formandsrunde. 

Vi havde besøg d 18/11 

BL/Anne 10  Ros for en flot 

specialafdeling. 

Tilbagemelding fra Finn 

Gatten: en god, nøgtern og 

ærlig præsentation af 

skolen.  

Lidt usikre på hvad der 

kommer ud af runden. 

Svært at drive skole, hvis 5. 

Og 6. Klasse forsvinder.  

Byrådet skal drøfte emnet 

”skolelukninger og 

klasseflytninger”. 

Vi mangler et referat fra 

runden, når Bo har det ser 

vi det. 

Præsentation af udviklingsplan for 

både Børnehus og Skole 

Se vedhæftet 

HE/BL 20 Skolen: arbejder bl.a. med 

gode omgangsformer. 

Oplægget med Skibby er 

udskudt. Vi vender tilbage 

med dato senere.  



Være på forkant med 

samarbejde børnehus og 

skole, så vi i tide kan få lagt 

i årshjul hvor vi laver noget 

fælles. 

Lus på mellemtrinet 

kommer igen, når corona er 

under kontrol, ikke før, da 

det er på tværs af 

klasserne. 

 

Vedr. uge 42 - personalepunkt AM 10 Mange børn meldt på. 

Svært at afvikle personalets 

ferieønsker. Vi havde vikar 

på i 37 timer. Fredag kom 

der 7 ud af godt 30 

tilmeldte.  

Vi vil gerne bruge 

ressourcerne så godt som 

muligt.  

Vi drøftede om vi skulle 

være mere synlige, med 

opslag på hvem der 

kommer.  

Vi drøftede også 

muligheden for at være 

betalingsfri to måneder, og 

så betale hvis behov for 

pasning bestemte uger om 

året.  

Kostpolitik, Solpolitik og 

Rusmiddelpolitik. 

-Kostpolitikken har fået lidt 

tilføjelser, har været i alle 

personalegrupper, så læse 

vedhæftede så vi kan slutte det 

af. Vi ser på rusmiddel for at 

sikre vi er enige, det samme 

med solpolitik (vedhæftes) 

HE 15 De nævnte politikker er 

godkendt. 

Årshjul 

Præsentation af og opsamling på 

de forberedte ændringer.  

Ny udgave vil blive sendt rundt 

senest tirsdag 

BL 10 Årshjulet blev vedtaget. Vi 

prøver det af i forbindelse 

med udfærdigelse af 

dagsordener. Her finder vi 

også ud af, om vi talte om 



noget der burde stå i 

årshjulet.  

Principper: 

Det fremadrettede arbejde med 

principper. Her har vi brug for at 

lave aftaler om hvor ofte vi 

genbesøger allerede besluttede 

politikker og principper. Vi 

foreslår, at de skrives ind i 

årshjulet.  

Til dette bestyrelsesmøde er der 

vedhæftet to politikker/principper 

der er et genbesøg. I 

ledelsesteamet har vi tilrettet 

dem, så de kan gælde hele 

børneuniverset. En måde at 

arbejde med de principper vi 

tidligere har godkendt, foreslår vi 

vil være, at I sender kommentarer 

til de vedhæftede, til Bo og Helle, 

der i ledelsesteamet vil lave et 

endeligt udkast til godkendelse på 

mødet. Hvis vi skal arbejde med 

nye principper, vil vi fortsat skulle 

arbejde med mere dialog på 

møde, som danner grundlag for 

en arbejdsgruppe der fortsætter 

med beskrivelsen.  

Nogle principper vil have et 

udspring fra 

forældrerepræsentanter, andre vil 

komme fra personalegrupperne, 

 

HE 25  Arbejdet med principper er 

indregnet i årshjulet, så vi 

bliver systematisk med 

dette. Løbende med 

arbejdet laver vi et 

dokument og et rul for 

hvilken principper vi har 

arbejdet med og hvilken vi 

skal have taget et kig på.  

Nogle principper kan tage et 

udspring fra 

forældregruppen og andre 

fra ledelsen og personalet.  

Tilsyn af Børnehus HE 5 Det gik fint. God 

tilbagemelding. Anne synes 

det var en god måde at få 

indsigt. Kunne 

lærerplanerne tydeligøres 

lidt mere for forældrene- 

plakaterne hænges op så 

forældre kan se dem. 



Dagtilbud har lavet en video med 

info for nye 

bestyrelsesmedlemmer, måske 

der også er kommet en fra skole 

også. Tanken er, at vi ser dem 

sammen – også en mulighed at 

splitte sig op, men måske meget 

godt med fælles viden om begge 

områder. Skal vi aftale noget om 

dette? 

 HE 10 Det er en god ide, at vi kan se 

den sammen... 

Nyt Navn? 

Barrit Børneunivers? 

Vi er begyndt at blive kaldt 

børneunivers fra forvaltningens 

side af...vil vi hedde det? 

BL/HE 10 Børneunivers er for 

småbørnsagtigt. Vi blev enige 

om at spørge på kommunen 

om der kunne komme en 

udefra til at hjælpe med 

branding(navn) på et 

kommende møde.  

Navnet skal signalere at vi er 

én. 

Evt.  

 

 5 Princip om overgange tages 

op i ledelsen, videre til 

personalet og herefter op i 

bestyrelsen 

 Pkt. til næste gang 

-Personalets dag (Ida) 

     

 


